
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 30.9.2015 stillet følgende spørgsmål nr. 

107 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL). 

Spørgsmål nr. 107: 

”Vil ministeren redegøre for, hvordan man agter at følge op på problemet omkring 

udløb af bevillingen til de tre regionale centre for senfølger af seksuelt misbrug i 

hhv. Odense, Århus og København, som blev etableret i 2013, og som ikke kan få 

støtte kommunalt eller regionalt?” 

Svar: 

Jeg mener, at vi som samfund skal sikre, at der eksisterer tilbud, hvor mennesker med 

senfølger efter seksuelle overgreb i barndommen kan få den hjælp de har behov for.   

 

Der blev i september 2015 offentliggjort en evaluering af de regionale senfølgecentre, 

som viser positive effekter af den behandling, der ydes på centrene. Derfor vil jeg i 

forhandlingerne om satspuljen for 2016 arbejde for, at de tre senfølgecentre får en ny 

bevilling. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Karen Ellemann 
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